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PROTOKÓŁ Z WIDEO-POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

W DNIU 18 SIERPNIA 2020 R. 

 

 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK WIDEO-POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(09.06.2020 r.). 

3. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Marszałka Województwa Śląskiego. 

4. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Śląskiego Zarządu Nieruchomości.  

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, otworzył posiedzenie Komisji, przywitał zebranych członków Komisji 

i zaproszonych gości, stwierdził prawomocność posiedzenia (na 6 członków Komisji 

w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków), następnie przedstawił proponowany 

porządek obrad i poddał go pod głosowanie:  

 

ZA – 4, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 
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Ad. 2. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(09.06.2020 r.). 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji, Pan Rafał Kandziora, wobec braku uwag 

do protokołu poddał go pod głosowanie:  

 

ZA – 4, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

 

Ad.3. 

Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Marszałka Województwa Śląskiego. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji, Pan Rafał Kandziora, poprosił o zabranie 

głosu kierownika Departamentu Komunikacji i Transportu.   

 

Kierownik Referatu Transportu – Departamentu Komunikacji i Transportu, Pani 

Aneta Budzyńska, 

Powiedziała, że skarżący prowadzi jeden z ośrodków, które prowadzą na terenie 

województwa śląskiego egzaminy na przewóz towarów niebezpiecznych, dodała, że 

takich ośrodków na terenie województwa jest 18 i skarżący jest przedstawicielem 

takiego ośrodka, który od dłuższego czasu inaczej interpretuje przepisy, które 

przedstawia rozporządzenie dot. egzaminowania i prowadzenia kursów. Dodała, że 

w związku z tym, że skarżący przestał przedstawiać harmonogramy kursów, (był 

wzywany kilkukrotnie pisemnie) skarżący uważał, że nie musi przedstawiać 

harmonogramu. Powiedziała, że skarżący pisał pisma do Ministerstwa Infrastruktury 

oraz, że otrzymał na nie odpowiedź w którym Ministerstwo potwierdziło słuszność 

naszej decyzji i nakazało mu przedstawiać harmonogramy. Dodała, że zostało mu to 

pismo przedłożone do rąk własnych na spotkaniu z Panem Marszałkiem Jakubem 

Chełstowskim. Powiedziała, że skarżący od tamtego czasu zaczął przesyłać 

harmonogramy tak jak należy i egzaminy są przeprowadzane. Dopowiedziała, że 

skarżący w dalszym ciągu przesyła pisma do Urzędu Marszałkowskiego.  



3 

 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, 

Zapytał, czy skarżący aktualnie pisze w temacie o którym rozmawiamy czy w jakiejś 

innej sprawie.  

 

 

Kierownik Referatu Transportu – Departamentu Komunikacji i Transportu,  

Pani Aneta Budzyńska, 

Odpowiedziała, że skarżący pisze w innych sprawach dlatego w najbliższym czasie 

może pojawić się kolejna sprawa. Dopowiedziała, że skarżący prowadzi ośrodek już 

bardzo długo i zawsze uważa, że właściwie interpretuje przepisy.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, 

Przedstawił projekt uchwały, i poddał go pod głosowanie: 

 

ZA – 4, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

 

 

Ad. 4. 

Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Śląskiego Zarządu Nieruchomości.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji, Pan Rafał Kandziora, 

Udzielił głosu dyrektorowi Śląskiego Związku Nieruchomości w Katowicach.  

 

Dyrektor Śląskiego Związku Nieruchomości w Katowicach, Pan Rafał Turotszy, 

Powiedział, że skarżąca złożyła wniosek o przystąpienie dochodzenia należności za 

czynsz lokalu użytkowego od 1 maja aż do odwołania restrykcji związanych z Covid 

19. Dodał, że miesięczny czynsz netto lokalu skarżącej wynosi 3 330 zł. i głównie 

chodzi w sprawie o niezapłacony czynsz za miesiąc kwiecień, który upłynął 10 maja. 

Dopowiedział, że wnioskodawca w świetle przepisów jest dłużnikiem Śląskiego 
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Związku Nieruchomości, zgodnie z rozporządzeniem Ministra Zdrowia z 13 marca 

2020 r. Powiedział, że wnioskodawca jest wieloletnim najemcą od lutego 2015 roku 

do chwili obecnej. Powiedział, że została podjęta decyzja o odmownym przyznaniu 

pomocy de minimis w postaci umorzenia czynszów począwszy od kwietnia.    

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, 

Zapytał czy nie można dopatrzyć się udzielenia żadnej ulgi w zapisie prawnym.  

 

 

Dyrektor Śląskiego Związku Nieruchomości w Katowicach, Pan Rafał Turotszy, 

Powiedział, że jeżeli chodzi o umorzenie to się nie dopatruje, natomiast skarżąca 

została poinformowana, że istnieją inne okoliczności na które możemy wyrazić zgodę 

tj. rozłożenie zadłużenia na raty, dodał, że z tej możliwości do dnia dzisiejszego nie 

skorzystała.  

 

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Urszula Koszutska,  

zapytała czy wnioski o umorzenie czynszu do Urzędu Marszałkowskiego wpływały  

i były rozpatrywane pozytywnie.  

 

Dyrektor Śląskiego Związku Nieruchomości w Katowicach, Pan Rafał Turotszy, 

Dodał, że zgodnie z kompetencjami może rozpatrywać wnioski do kwoty 13 334,18 zł 

natomiast powyżej jest to kompetencja Zarządu.  

 

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Urszula Koszutska, 

Zapytała czy były rozpatrywane wnioski do kwoty 13 334,18 zł.  

 

Dyrektor Śląskiego Związku Nieruchomości w Katowicach, Pan Rafał Turotszy, 

Odpowiedział, że do tej kwoty nie umarzał, natomiast jeżeli chodzi o Zarząd to były 

takie sytuacje, ale nie było umorzeń jeżeli chodzi o czynsze.  
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Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Urszula Koszutska, 

Zapytała czy lista podmiotów, które składają wnioski do urzędu jest gdzieś dostępna.  

 

Dyrektor Śląskiego Związku Nieruchomości w Katowicach, Pan Rafał Turotszy, 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o Zarząd to nie ma takich kompetencji, natomiast 

jeżeli chodzi o jednostkę ŚZN to może przygotować taki dokument.  

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Alina Bednarz, 

Zapytała czy wśród podmiotów, które się zwróciły do ŚZN o pomoc były takie, które 

otrzymały umorzenie czynszów. 

 

Dyrektor Śląskiego Związku Nieruchomości w Katowicach, Pan Rafał Turotszy, 

Odpowiedział, że nie było takich podmiotów gdyż nie zachodziły przesłanki, które do 

tego obligowały dyrektora Śląskiego Związku Nieruchomości, a tym samym jest to 

również uszczuplenie dochodów Województwa Śląskiego.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Puzia 

Powiedziała, że w odniesieniu do uchwały Sejmiku, która wskazuje, że w przypadku 

udzielania ulg można na wniosek dokonywać tylko umorzenie należności w części, 

odroczenie terminów spłaty w całości lub w części i odroczenie płatności w całości 

lub części. Dodała, że kilka podmiotów zgłosiło się do Zarządu Województwa i były 

podejmowane zgody. Dodała, że przede wszystkim były odroczone terminy spłaty,  

a nie umorzenia należności, ewentualnie było rozłożenie na raty.  Dopowiedziała,  

że jeżeli Członkowie Komisji sobie życzą to przygotuje taką informację – jakie ulgi 

były udzielane w okresie pandemii. Dodała, że tylko w oparciu o tą uchwałę można 

podejmować jakiekolwiek działania.  

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Urszula Koszutska, 

Poprosiła o przygotowanie listy osób, którym Zarząd odroczył lub umorzył termin 

spłaty czynszu.  
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Rafał 

Kandziora, 

Przedstawił projekt uchwały, i poddał go pod głosowanie: 

 

ZA – 3, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 1. 

 

Ad. 5.  

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Zastępca Przewodniczącego komisji radny 

Rafał Kandziora zamknął posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

 

 

 

Rafał Kandziora 

Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk 


